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Locatie: Harmoniezaal 

 
Aanwezigen 
Bestuursleden: 

o Dhr. Frank Giesen 
o Dhr. Gé Jonkers 
o Dhr. John Raijer 
o Mevr. Petra Geraads  

Overige leden: Mevr. Marjan Ambaum, Dhr. Henk Bongaerts, Dhr. Harrie Bovendeerd , Dhr. Bart Breuer, Mevr. 
Kitty de Bruin-Flos, Dhr. Herm van der Coelen, Mevr. Leny van der Coelen, Dhr. Jo Coopmans, Mevr. Netty 
Derks-Mejan, Dhr. Marcel Dings, Mevr. Marie José W. Doesborgh-Leenen, Mevr. Toos Driessen-Ewals, Dhr. 
Charles van Eijk, Dhr. Sjeng Ewalds, Dhr. Jac Ewals, Dhr. Bart Faassen, Dhr. Gerard Fokkens, Dhr. Leo Geraads, 
Mevr. Marie-Louise Giesen-Driessen, Mevr. Truus G.C.G. Grosfeld, Dhr. Sef van den Ham, Mevr. Gerrie  van den 
Ham, Mevr. Yvonne Hendriks-Houba, Dhr. Geert Hermans, Mevr. Annelies Holtman, Dhr. Chrit van Horck , Dhr. 
Huub Hovens, Mevr. Marloes Hovens-van Dijk, Dhr. Harrie Huijs, Dhr. Theo Huijs, Dhr. Jan Janssen, Dhr. Twan 
Janssen, Dhr. Piet Kessels, Mevr. Els Kessels-Ehren, Dhr. Cas Kuntzelaers, Dhr. Jan Kusters, Dhr. Pierre Leenen , 
Mevr.  Riet Leenen-Gitmans, Mevr. Ine Linssen-Ewals, Dhr. Joep Linssen, Dhr. Herman Meijboom , Dhr. Carel 
van Nisselroy, Dhr. Jan Noten, Dhr. Geert Op het Veld, Dhr. Arno Raijer, Dhr. Lambert Rooskens, Dhr. Fred van 
Roosmalen, Mevr. Mariet Siebgens-Verbong, Mevr. Tiny Testroote-Vaesen, Dhr. Dré Thijssen, Dhr. Michel 
Trepels, Dhr. Jos Verbong , Mevr. Truus Verbong-Simons, Dhr. Harry Vercauteren , Mevr. Henriëtte 
Vercauteren-Hamans, Dhr. Antoine Versleijen, Mevr. Marie Louise Versleijen-Otjens, Dhr. Gé Vervoort, Dhr. 
Hans Willemsen, Mevr. Francien Willemsen – Pelzer en  Mevr. Marielle Wilms. 
 
Afgemeld: Mevr. Jeanne Beurskens, Dhr. Harry Beurskens, Mevr. Els Beuskens, Dhr. Leo Boermans, Dhr. Jos 
Boon, Dhr. Hans Bos, Mevr. Zus Bouwman-Gitmans, Dhr. André Breuer, Mevr. Helma Breuer-van Dijk, Dhr. 
Marcel Coppers, Mevr. Yolanda Coppers-Huijs, Mevr. Mieke Cup-Ambaum, Dhr. Herman Denessen, Dhr. Wiel 
Dings, Dhr. Henk Doumen, Mevr. Gerrie Ewalds-Fleuren, Mevr. Gert Helmes-Breuer, Dhr. Jacques Hendriks, 
Dhr. Frans  Hoebens, Mevr. Lienke Hoebens, Dhbr. Rob Holten, Mevr. Daniëlle Holten-Willemsen, Dhr. Geert 
Hovens, Dhr. Jos Hovens, Mevr. Miek Hovens, Mevr. W. Huijs-Gommans, Dhr. Theo Janssen, Mevr. Laety 
Jonkers-Baarda, Mevr. Hettie Kerkhof-Wekking, Dhr. Maurice Litjens, Dhr. Frans Maas, Mevr.  Thea Maas, Dhr. 
Jan Mooren, Dhr. Marcel Oehlen, Dhr. Peter Pasmans, Dhr. Herman Peeters, Dhr. Jeu Peeters, Dhr. Jack Pelzer, 
Dhr. Henk H.P.J. Peters, Dhr. John Peters, Dhr. Hein Poeth, Mevr. Annemie Raijer-Rutten, Dhr. Hub Reumkens, 
Mevr. Marjo Roemermann, Dhr. P.G.J.R. Roggen, Dhr. Mark Rudolph, Mevr. Danny Schouren, Mevr. Vera 
Schouren, Mevr. Gertie Schouwenberg, Dhr. Harrie Schreurs, Mevr. Ger Sijbers, Dhr. Huub Sprengers, Mevr. 
Liesbeth Stoffels-Gomolka, Mevr. Joke Storms-Driessen, Dhr. Jan Trienekens, Dhr. Jo van der Velden, Mevr. 
Jeanne van der Velden-Leenen, Mevr. Gonny Vercoulen-Huijs, Dhr. Theo Verheijen, Dhr. Peter Ververgaert , 
Mevr. Fieke Ververgaert-Doesborgh, Dhr. John Vos, Mevr. Lonny Vos-Hendriks, Dhr. Harrie Vossen, Dhr. Henk 
Vossen en Dhr. Jos Wolbertus. 
 
 

1. Opening  
Onze voorzitter Frank Giesen heet de aanwezigen welkom. Met 65 leden een erg goede opkomst. Er zijn 66 
afmeldingen. De vereniging heeft per vandaag 234 leden. Bestuurslid Mark Rudolph kan vanavond niet 
aanwezig zijn.  
 
 

2. Mededelingen 
Frank vraagt een minuut stilte voor de overleden leden. Afgelopen jaar overleed ons lid Dhr. Rob Timmermans 
(++ 17-8-2024). Tevens overleed op 6-7-2024 ons oud-lid Jeu Quicken. Recent overleden Resi Meijboom-
Kolman (++ 6-1-2025) en Hub Kuijpers (++6-2-2025). 
 

 

3. Notulen jaarvergadering 21 maart 2024 
De notulen van de vergadering van 21 maart 2024 hebben alle leden ontvangen. Ze worden ongewijzigd 
vastgesteld. Frank bedankt de secretaris voor de verslaglegging. 



Naar aanleiding van de vorige jaarvergadering zijn er enkele bespreekpunten:  

• Bekijken mogelijkheden manuscript van boek Helmes Machinefabrieken. Er moet nog veel aan de 
tekst gebeuren om tot een prettig leesbaar boek om te zetten. Voorlopig wordt deze niet uitgebracht.  

• Aanvraag ANBI afronden. Na besluitvorming in de ALV van 21 maart 2024 zijn bij de notaris de 
statuten gewijzigd en is de ANBI aanvraag afgerond. De Heem staat ondertussen als ANBI 
geregistreerd.  

• Onderzoeken overstap van Rabobank naar SNS bank. Gé ligt toe dat we de geldzaken bij de Rabobank 
behouden. We hebben hier ook onze certificaten ondergebracht, ontvangen jaarlijks een mooi bedrag 
met Rabo ClubSupport en de kosten zijn ten opzichte van SNS niet afwijkend.  

• Travalje Giesen in zicht plaatsen. Frank geeft aan dat Jos Wolbertus hierover ook schriftelijk gevraagd 
heeft wat er kan worden gedaan om het object zichtbaar te maken. Overleg met Ketelhuis heeft 
plaatsgevonden. Zij kunnen ‘m niet plaatsen. Bestuur zoekt nog naar andere mogelijkheden.  

• Actief onder de aandacht brengen van Tegelse kroonjuwelen. Het betreft de kunstwerken in het 
gemeentehuis. Heem houdt vinger aan de pols en vraagt geregeld aandacht. Deze maand zou plan 
voor vervreemding klaar zijn. Eind maart verwachten we een lijst van kunstwerken die niet naar 
rechthebbenden gaan. Yvonne Hendriks-Houba vraagt of dit ook geldt voor de werken van Eggen, 
omdat deze door de familie geschonken zijn. Frank geeft aan dat ook bij schenking familieleden eerst 
benaderd worden.  

• Opvolging Petra in bestuur. Petra heeft aangegeven voorlopig in bestuur te blijven, totdat een 
opvolger is gevonden. Marielle Wilms draait sinds kort mee in het bestuur. Zie ook punt 4.  

 
 

4. Bestuursverkiezing 
Bestuursleden Mark Rudolph en John Raijer zijn beide aftredend. Mark is niet meer herkiesbaar. Het bestuur 
neemt binnenkort met Mark afscheid en bedankt hem dan voor zijn inbreng in het bestuur. John is herkiesbaar. 
De aanwezige leden stemmen met een applaus voor de herverkiezing van John in het bestuur.  
 
Sinds enkele maanden draait Marielle Wilms mee in het bestuur. Zij stelt zich kort voor. Indien het van beide 
kanten goed bevalt, wordt Marielle in de ledenvergadering van 2026 voorgesteld als bestuurslid.  
 
Het bestuur is nog op zoek naar een bestuurslid. Bij interesse graag even melden.  
 
 

5. Jaarverslag 2024 
Het jaarverslag 2024 is bij de stukken meegestuurd. John toont met een presentatie de hoofdpunten van het 
jaar 2024. Hij staat stil bij de flink groeiende ledenaantallen (+35 in 2024), de grote aantallen keren dat de 
Heem op Omroep Venlo is verschenen, het intensieve gebruik van het KOSO-pand, de bijeenkomsten en 
lezingen die we in 2024 organiseerden, de rondleidingen door Abdij Ulingsheide, de publicatie van het 
Trappistenboek en het boek over de Tegelse modelmakerijen en enkele bijzondere projecten. Dit betreft onder 
meer het PLUS-stickeralbum met historische plaatjes, het briefhoofdenproject, de plaatsing van de 
stolperstenen voor de St. Rochuskerk, de expositie in het raadhuis in Tegelen en de crowdfunding voor de 
historische deur in de kloostertuinen.  
 
Daarnaast stond John stil bij de mooie werkzaamheden van de vrijwilligers van de KOSO, de 
genealogiewerkgroep, de activiteitencommissie, de fotowerkgroep en de in ontwikkeling zijnde 
archeologiewerkgroep. Tijdens het terugblik werd een speciale oproepen gedaan voor gidsen voor Abdij 
Ulingsheide. De huidige vier gidsen hebben veel aanvragen en versterking is wenselijk.  
 
Carel van Nisselroy merkt op dat het plaatsen van de borden bij het filterhuisje niet in het jaarverslag is 
opgenomen. Deze worden toegevoegd. Het jaarverslag wordt hierna met applaus vastgesteld. 
 
 

6. Toelichting Erfgoednet – hoe kun je gemakkelijk zoeken in ons archief? 
John maakt de aanwezigen wegwijs in het Limburgs Erfgoednet. Op deze website bundelen de Limburgse 
heemkundige verenigingen en kleine musea hun krachten. Zij plaatsen daar zoveel mogelijk van hun archief 
online. Ook de Heem heeft hier ondertussen 19.000 bidprentjes op staan, 1.050 documenten en 773 objecten. 
Alle boeken over Tegelen en Steyl in de bibliotheek van de Heem zijn zo gemakkelijk te zoeken. Via het 



boeknummer kan je ‘m ook weer snel vinden in de kasten bij de KOSO. Op de website van de Heem 
(www.hktegelen.nl) onder foto’s vindt je ook een korte handleiding en meer informatie. Neem vooral eens een 
kijkje. 
 
 

7. Financieel overzicht 2024 
Penningmeester Gé Jonkers geeft een toelichting op het financieel overzicht over 2024. Volgens de begroting 
die de jaarvergadering vorig jaar heeft vastgesteld, hadden we verwacht € 1.550,- meer uit te geven dan te 
ontvangen. Uiteindelijk hebben we € 4.062 meer ontvangen dan uitgegeven. Dit kwam met name door de 
grote hoeveelheid boeken die in 2024 is verkocht. Gé staat stil bij enkele bijzondere posten. Zo zijn de 
algemene kosten fors hoger dan voorzien; hier zijn o.a. de kosten van de notaris voor het wijzigen van de 
statuten opgenomen. Projecten hebben we in 2024 beperkt uitgevoerd. Met uitzondering van de rondleidingen 
zijn hier geen inkomsten geweest, maar ook heel weinig uitgaven.  
 
 
 

8. Verslag kascontrolecommissie 
De kascontrole is uitgevoerd door Jacques Hendriks en Hans Willemsen. Hans voert namens de 
kascontrolecommissie het woord. Hans geeft een toelichting op hun controle en hun verklaring wordt op het 
scherm getoond. Het financiële overzicht geeft volgens de kascontrolecommissie een getrouw beeld van 
resultaten en vermogen. De commissie stelt voor de penningmeester en daarmee het bestuur te dechargeren 
en het jaarverslag goed te keuren. De aanwezige leden bedanken de kascontrolecommissie met een applaus en 
verlenen decharge. Frank bedankt de beide leden van de commissie voor het controleren van de financiën.  
 
Jacques Hendriks is nu aftredend. Het komend jaar wordt de kas gecontroleerd door Hans Willemsen en Henk 
van Dijck. Harry Vercauteren stelt zich kandidaat als reserve en zal zodoende in de jaarvergadering van 2026 
het stokje overnemen van Hans Willemsen.  
 
 

9. Begroting 2025 
Gé Jonkers geeft een toelichting op de begroting. Totaal is € 3.200,- negatief begroot. Dit betekent dat we meer 
uitgaven dan inkomsten verwachten. Bij de inkomsten staat een reeds ontvangen subsidie van Cultuurfonds 
voor nieuwe scanapparaten (archiefinrichting). Tevens staat bij de inkomsten een grote post voor 80 jaar 
bevrijding. Voor deze subsidie is de Heem de aanvrager. De kosten worden door de Heem, Comité herdenking 
gevallenen én het Forgivenessmuseum gemaakt. Dit is budgetneutraal, net als de restauratie van de 
schuurdeur in de kloostertuin. Ook daarvoor zijn alle benodigde inkomsten al binnen. Dit jaar hebben we ook 
een post opgenomen voor de expositie ‘Tegelenaren in Nederlands Indië’, die we in mei houden. Henk 
Bongaerts vraagt een toelichting op de post ‘Wapen Tegelen’. Gé licht toe dat dit de kosten zijn voor het frame 
om het wapen van Carla Bongaerts, zoals dit momenteel in de bibliotheek is geplaatst. Piet Kessels merkt op 
dat bij de rondleidingen de naam van Rendifo hoort te staan, in plaats van Emmaus Feniks. Gé past de 
begroting hierop aan.  
 
De leden stemmen door een applaus in met de begroting en de gelijkblijvende contributie in 2025. De 
contributie is voldoende om de kosten van de activiteiten van de Heem te dekken. Gé zorgt dat ieder lid een 
nota ontvangt.  
 
 

10. Voorlopig programma 2025 
De leden stemmen in met het voorlopig programma 2025, zoals dit ook in het Mededelingenblad heeft 
gestaan.  
 
Frank geeft nog een korte toelichting op Operation Grenade. Zo’n 400 kinderen uit groep 7 en 8 hebben 
gisteren (19-3-2025) deelgenomen aan deze belevenistocht door Tegelen en Steyl. De kinderen waren zeer 
onder de druk van verhalen en sfeer die werd neergezet. Het is de bedoeling om op Tweede Paasdag opnieuw 
open te stellen voor mensen die de route willen lopen en beleven. Ook de scholen hebben verzocht om een 
dergelijke tocht iedere 2 jaar te herhalen voor groepen 7 en 8. Frank hoopt dat we in de toekomst meer 
kunnen samenwerken met scholen.  

http://www.hktegelen.nl/


 
 

11. Gelegenheid tot het stellen van vragen 
Drie leden maken gebruik van de rondvraag.  

- Bart Faassen vraagt aandacht voor Steyl 150 jaar. Op 15 april wordt het programma definitief. De 
activiteiten worden via de Heem gedeeld en ook op website van 150 jaar Steyl opgenomen. Frank vult 
aan dat de Heem ook samen met de Amateur Fotogroep Tegelen heeft bijgedragen aan de foto-
expositie vanaf half mei met foto’s van Steyl van vroeger ten opzichte van foto’s van nu.  

- Frans Maas vraagt aan de aanwezigen om zich bij interesse voor het rondleiden bij Abdij Ulingsheide 
te melden. Er zijn jaarlijks veel groepen, dus de gidsen kunnen wel versterking gebruiken.   

- Gerard Fokkens zegt dat hij werkt aan een kunsttentoonstelling in St. Gregor (oude kapel). Voor de 
periode van 30-8 t/m 5-10 worden mensen gevraagd die rondleiding willen verzorgen of toezicht 
willen houden. De Heem plaatst deze oproep ook in het mededelingenblad. Hiernaast vraagt Gerard 
aandacht voor het plaatsen van het gevelmozaïek bij Martinushof. Hiervoor wordt ook een 
jeugdproject gemaakt om de jeugd meer erbij te betrekken.  

 
Frank bedankt de leden voor hun aanwezigheid. Hij vraagt nogmaals aandacht voor de vacature in het bestuur 
én de benodigde gidsen bij Abdij Ulingsheide. Hierna sluit hij de vergadering.  
 
 
Tegelen Quiz 
Door afwezigheid van Jos Wolbertus presenteert John Raijer 
na de jaarvergadering een mooie quiz met vragen over de 
historie van Tegelen.  
 
De vragen zijn samengesteld door Jos. Het was alweer de 
19e keer dat Jos de TegelenQuiz heeft gemaakt. In totaal 
waren 150 punten te scoren. Met 140 punten waren 
Henriëtte Vercauteren-Hamans en Gé Jonkers de winnaars 
van de quiz. Chrit van Horck, Sjeng Ewalds, Kitty de Bruin-
Flos en Mariet Siebgens-Verbong hadden ieder 130 punten. 
Zij werden verblijd met een mooi prijsje.  
 
 
 


